

# ***Erhvervsøkonomisk Forening - BEA***

## ***Dagsorden***

09/05-2023 kl. 19:00, online

**Mødetype:** Bestyrelsesmøde

**Mødeleder:** Rikke Staal Rasbøl

**Deltagere:** Asger Sarkel, Emilie Thomsen, Lukas Storgaard, Maja Grønholdt, Mathias Helskov, Mathilde Dallerup, Niclas Kroun, Rikke Rasbøl, Sille Christensen

### **I. Velkomst**

### **II. Registrering af fremmødte**

### **III. Godkendelse af sidste mødereferat**

### **IV. Formandens punkter**

#### **V. Kontraktforhandlinger**

CA: De tilbyder en kontrakt, som i udgangspunkt er magen til den vi har nu. Vi får har dog fået indført et par ekstra linjer rundt omkring, som stiller os bedre og sikrer os mod, at vi oplever samme problemer som tidligere uden at det får konsekvenser for CA. Ligeledes tilbydes vi en ny marketingskoordinator, som skal stå for al kontakt til os.

DJØF og AKA: Vi kan få en aftale magen til den vi har nu eller vi kan lade dem nævne AKA i deres oplæg og på deres flyers for 5.000kr mere. Vurderet på, at vores medlemsantal kommer til at falde i de kommende år, virker det som en god idé at øge sponsoratet nu. Benjamin får det lige dobbelttjekket og vender tilbage i løbet af ugen.

Beslutning om DJØF, AKA og CA: CA + DJØF med 5.000kr for AKA

Rekom og BarGroup: Asger og jeg har møde med Rekom på fredag. BarGroup bliver genforhandlet i løbet af juni.

#### **VI. Kontor**

JF var ikke villige til at bytte, så vi forbliver på nuværende kontor

#### **VII. Lukning af uddannelser**

HA IB og MBM har sidste optag i år og det kommer med stor sandsynlighed til at påvirke antallet af optagne studerende på HA fremadrettet, da der ikke forventes

at være en tilsvarende stigning på HA almen. Jeg har snakket kort med dekanen på Samf i dag og han har lovet at vende tilbage senest i morgen med svar på nogle af de mest presserende spørgsmål om lukningen, herunder hvorvidt det er planen at optage flere på HA almen.

## VIII. Studiestart

Afventer mere info i forhold til vores forslag til dage. Jannek har foreslået at vi rykker det, det har jeg nægtet da vi ikke vil gå med på deres præmisser og jeg afventer nu en status på, om vi så kan holde arrangementer de dage vi har planlagt.

Planlæg møde med Jannek

## IX. Nyt fra udvalg

Næstformand:

- Pante - Asger for ansvaret efter kurserne er afholdt

Kasserer:

- Indtægter fra arrangementer er ikke blevet hevet ud længe, så vi har 45.000kr vi kan hive ud

Faglige arrangementer:

- Regnskab 13/5 → Djøf. Helskov og Sille tager den
- Mikro 21/5 → Djøf. Emilie og Rikke tager den. Emilie overvejer om datoen skal ændres til d. 20/5
- Statistik 27/ → Helskov og Lukas tager den
- Handle snacks og drikkevarer. Asger og Niclas henter
  - Der skal handles 10 kasser + snacks, som bestilles på Bilka to-go.
- Arrangement med Lego og Bain&Company næste semester

Sociale arrangementer:

- Keepers. Vil gerne holde et arrangement med os i efteråret
- Status på pubcrawl
  - Folk synes holdene var små. Ikke kritik, bare konstatering
  - Fløjtebærerne skal sættes ind i det lidt bedre næste gang, så der er styr på tidsplanen
  - 1 time var lige lovlig lang tid, 45 min hvert sted fungerer bedre. Enkelte steder er 1 time dog fint.

- Overvej om vi fremadrettet skal holde flere arrangementer med andre studenterforeninger end JF, fx Oecon eller Negot

**X. Kontortider**

17/5 Mathilde

24/5 Rikke

31/5 Emilie

**XI. Dato for næste møde aftales**

8/6 kl. 19:00, online

**XII. Eventuelt**

Fællestur på stadion d. 26/5

**XIII. Mødet hæves**